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PROTOKÓŁ Z III  SESJI 

GMINNEJ RADY SENIORÓW 

W STRZELCACH OPOLSKICH 

II KADENCJI Z DNIA 19 MARCA 2019 ROKU 

 

III Sesja Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich II kadencji odbyła się w Sali Rady 

Miejskiej i trwała od godz. 10:00 do godz. 12:41. 

Na ogólną liczbę 14 Radnych obecnych było 121, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

 

I. OTWARCIE OBRAD III SESJI GMINNEJ RADY 

SENIORÓW W STRZELCACH OPOLSKICH 

II KADENCJI. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Otwieram obrady IV Sesji Gminnej Rady Seniorów 

w Strzelcach Opolskich II kadencji. Bardzo serdecznie witam panią Burmistrz Marię Feliniak, 

a także zgromadzonych radnych. 

 

II. STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność 

obrad. Na Sali jest 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje. 

 

III. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – proponuję przejść do głosowania nad porządkiem obrad 

przekazanym Państwu przed tygodniem. Głosowanie odbywa się poprzez podniesienie ręki. 

Proponuję zamienić kolejność punktów, by w pierwszej kolejności wysłuchać przygotowanego 

 
1Lista obecności. 
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materiału przez pana Rafała Foita, a później zostałby omówiony punkt dotyczący analizy 

i podsumowania ankiet przez panią Barbarę Prochownik – Malewską.  

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Czy są jeszcze jakieś propozycje? Brak uwag do 

proponowanej zmiany. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Jeśli nie ma uwag i pytań, przechodzimy do głosowania nad 

porządkiem dzisiejszych obrad. 

Kto z państwa Radnych jest „za” przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki, kto 

jest „przeciw”, kto „wstrzymał się” od głosowania? 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Dziękuję. 

Stwierdzam, że porządek obrad2 został przyjęty jednogłośnie przy 12 głosach „za”. 

 

IV. PRZEDSTAWIENIE PRZEZ PRZEWODNICZĄCEGO 

GMINNEJ RADY SENIORÓW INFORMACJI 

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZY 

POSIEDZENIOWYM 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – W tym punkcie chciałbym Państwu pokrótce przedstawić co 

się wydarzyło w zakresie działalności seniorów od ostatniej sesji Gminnej Rady Seniorów.3 Na 

wstępie chciałem poinformować o tym, że zgłoszono chęć organizacji na naszym terenie 

wyjazdowe posiedzenie Wojewódzkiego Forum Seniorów, które planowane jest wstępnie na 

miesiąc czerwiec. Padła też propozycja by zorganizować spotkanie instruktażowe na temat roli 

i kompetencji radnego oraz Rady Miejskiej. 

V. „SENIORSKIE WARSZTATY OŻYWIENIA 

OBYWATELSKIEGO” – SPOTKANIE 

SZKOLENIOWO - INFORMACYJNE 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Szanowni Państwo, kolejnym punktem jest prezentacja pana 

Rafała Foita przedstawiciela Stowarzyszenia Business Management Club z Gliwic. Proszę 

o zabranie głosu pana Foita4. 

 
2Porządek obrad. 
3Informacja z pracy Gminnej Rady Seniorów z okresu między posiedzeniami od 30.01.2019 r. do 19.03.2019 r. 
4 Zaproszenie dla pana Rafała Foita. 
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Rafał Foit rozpoczął od przedstawienia swojej osoby oraz działalności, którą się zajmuje. 

Następnie przedstawił radnym temat efektywnej pracy w Radzie Seniorów. Na przykładzie 

urzędu miasta i rady seniorów w Kętach opisał dobre praktyki i podejmowane inicjatywy np. 

Dni seniora, które można wprowadzić na gruncie strzeleckim. Zapoznał członków rady 

z planem pracy innych rad seniorów m.in. z Brzegu. Podał przykład jak wygląda praca 

i działalność rady seniorów w Gliwicach, zaproponował radnym stworzenie zwięzłej strategii 

rozwoju, która wyznacza kierunek działań i świetnie funkcjonuje w Gliwicach.  

W trakcie omawiania przez zaproszonego gościa tematu, radni zadawali pytania dotyczące 

sposobu dotarcia z działaniami do wszystkich osób starszych, pomysłu wprowadzenia 

darmowej taksówki dla seniora oraz czy będą prowadzone wzorem lat ubiegłych szkolenia i 

warsztaty wyjazdowe  w sprawie ubiegania się o dotacje. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Dziękuję za przygotowanie materiału na dzisiejsze 

spotkanie. Temat jest ważny i obszerny, wobec tego proponuję by zaplanować dodatkowe 

spotkanie z panem Rafałem np. na kwiecień.  

 

VI. ANALIZA WYNIKÓW ANKIETY PT. AKTYWNOŚĆ 

I CZAS WOLNY SENIORA.  

 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – przechodzimy do punktu dotyczącego omówienia 

podsumowania i wyników przeprowadzonej w ubiegłym roku anonimowej ankiety. W związku 

z tym proszę panią radną Barbarę Prochownik – Malewską, która na dzisiejszą sesję 

przygotowała powyższy temat. 

Pani Barbara Prochownik – Malewska przedstawiła szczegóły dotyczące sposobu i metody 

badań zastosowanych w ankiecie oraz wnioski i podsumowanie z niej wynikające.5 

 

VII. WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
 

Przewodniczący Jan Kowalczyk –  Dziękuję pani Basi za przygotowanie tak szczegółowo 

materiału. Przechodzimy do kolejnego punktu wnioski i zapytania. Mam propozycję by wyniki 

ankiety opublikować na stronie internetowej gminy w zakładce Gminnej Rady Seniorów. 

Warto też rozesłać je do organizacji działających na rzecz osób w wieku emerytalnym. Kolejną 

 
5 Opis wniosków i podsumowanie ankiety opracowane przez panią radną Barbarę Prochownik – Malewską. 
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sprawą jest zatwierdzenie przez radnych poszerzonego składu prezydium rady. Należy to zrobić 

podczas obrad sesji. Proszę też przygotować rzutnik, który będzie pomocny podczas omawiania 

materiału w sprawie barier architektonicznych i ścieżek rowerowych. Informuję również, że 

w dniu dzisiejszym przed sesją GRS odbyłem razem z panią Barbarą Prochownik – Malewską 

spotkanie z panią burmistrz Feliniak, panią sekretarz Magdaleną Żelazną oraz paniami Moniką 

Mickiewicz i Katarzyną Kaliciak. Tematem spotkania było przedstawienie pomysłu organizacji 

Dni Seniora w naszej gminie. Pomysł został odebrany bardzo pozytywnie zapowiedziano, 

że burmistrz powoła zarządzeniem zespół do spraw organizacji tych dni. Koordynatorem  

działań z ramienia GRS jest pani Barbara Prochownik – Malewska. Padła propozycja by był 

to okres jesienny najlepiej wrzesień. Proszę o zgłoszenie dwóch osób z rady seniorów do 

pomocy pani Barbarze w tym temacie. Uzgodniłem również z przedstawicielami urzędu 

możliwość uczestniczenia GRS w dorocznej naradzie z sołtysami, której organizatorem jest 

burmistrz. 

 

VIII. SPRAWY ORGANIZACYJNE 

 
Przewodniczący Jan Kowalczyk –Przypominam o ustalaniu na posiedzeniach roboczych 

planów dyżurów w Klubie Seniora. Kolejnym tematem jest ustalenie terminu następnej sesji 

rady seniorów. Proponuję termin 14 maja 2019 r. godz. 10.00. W związku z tym posiedzenie 

robocze Gminnej Rady Seniorów ustalimy na 9 kwietnia 2019 roku godz. 10.00 w sali USC 

strzeleckiego ratusza. Na kwiecień proszę pana Franciszka Kłodę o przygotowanie wniosków 

z przeprowadzonych dyżurów min. dotyczący zainstalowania barier i uchwytów do ćwiczeń na 

strzeleckiej pływalni.  

Radny Janusz Wnuk oraz Genowefa Jaskólska zapowiedzieli, że z uwagi na zaplanowany 

wcześniej wyjazd nie będą mogli uczestniczyć w sesji GRS w maju. 

 

IX. ZAMKNIĘCIE OBRAD III SESJI GMINNEJ RADY 

SENIORÓW W STRZELCACH OPOLSKICH  

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Zamykam obrady III sesji Gminnej Rady Seniorów 

w Strzelcach Opolskich. 

Przewodniczył: Jan Kowalczyk 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

 


